



Members are eligible for a 20% discount on Article Processing Charges (APC). All Gold OA or Hybrid OA Cambridge journals are eligible.

The discount is applied when an author submits the article to RightsLink. Please find below the list of institutional tokens that authors from Member institutions should use when submitting an article to benefit from this discount. During the APC payment process, select "Apply Discount" and enter the token for your institution.

These tokens do not expire and can be re-used an indefinite number of times.

If you encounter any problems using this system when submitting an article to RightsLink, please contact Sara Forsyth (sforsyth@cambridge.org) and copy Émilie Lavallée-Funston (elavalleefunston@crkn.ca).

Les participants sont admissibles pour un rabais de 20 % sur les frais de traitement des articles (Article Processing Charges, APC). Tous les journaux dits "Gold OA" ou "Hybrid OA" de Cambridge sont éligibles.

Le rabais sera appliqué seulement lors de la soumission par l'auteur de l'article sur RightsLink. Ci-dessous se trouve la liste des codes de rabais que les auteurs des établissements membres devraient utiliser lors de la soumission de leur article. Alors qu'ils effectuent le paiement, ils doivent sélectionner "Apply Discount" et entrer le code de rabais pour leur établissement.

Ces codes n'expirent pas et peuvent être réutilisés indéfiniment.

Si vous rencontrez des problèmes, contactez Sara Forsyth (sforsyth@cambridge.org) et Émilie Lavallée-Funston (elavalleefunston@crkn.ca).

